

快运标准达  
Heavy Freight Express

主要提供重件托运服务，满足B2C电商大包裹、B2B门店调拨场景、B2B零担托盘货与批量件场景发货需求，全程提供高质量收派服务的产品。  
A high standard truckload logistics service for bulk cargo that meets the need of B2C e-commerce parcels, B2B store replenishment, B2B pallet shipments and batch shipping.

重量 (公斤) Weight (kg)	香港 Hong Kong	重量 (公斤) Weight (kg)	中国大陆 (华南-广东省) South China (Guangdong Province)	中国大陆 (华南-广西及海南、东南、湖南) South China (Guangxi and Hainan Province)、 Southeast and Hunan	中国大陆 (华东、华中、华西、华北) East China、Central China、West China、North China	澳门 Macau
6-9	88	每公斤运费 (以此运费乘以 货物总重量)  Rates per kg (Multiply by Total Shipment Weight)	20	22	24	10
10-14	128					
15-19	138					
20-39	168					
40-59	200					
60-79	250					
80-300	300					
300公斤后续重运费 (每公斤) Rates per kg (After the first 300kg)						
300+	0.8					
最低消费 Minimum Charge	88					

备注:

- Remarks:
- 快件以1kg为计算单位，不足1kg者，小数字部份会进位到下一个1kg为计算标准。  
Shipments are calculated in 1kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest kg.
  - 快件重量计算方式为实际重量或材积重量，取较重者，材积重量计算公式为：长x阔x高(cm) / 6000。  
The chargeable weight (kg) of a shipment is determined by the actual gross weight or the volumetric weight (L x W x H (cm) ÷ 6,000), whichever is the greater.
  - 以上价格不包括燃油附加费、特殊入仓服务费及其他特殊处理费，燃油附加费以顺丰速运官网最新公布为准。  
The above rates do not include Fuel Surcharge, Special Warehousing Service Charge and other special handling fees if applicable. The percentage of Fuel Surcharge as published in S.F. Express website shall prevail.
  - 如快件未能在指定时间内完成提取，或需支付丰管家/货物保管附加费；有关收费以收件地区之顺丰速运官网最新公布为准。  
SF Retention / Shipment Storage Service Fee will be applied for late pick up of shipments. The relevant fees as published in S.F. Express website of the shipment's destination shall prevail.
  - 客户须承担因快件产生的相应税项。  
Customers are liable for any duties and taxes that shipment may incur.
  - 顺丰速运保留随时修改此价目表、终止服务及修改有关条款之权利，而无需另行通知。  
S.F. Express reserves the right at any time to amend, modify or discontinue the services, tariffs and applicable terms and conditions without prior notice.
  - 如有任何查询，请致电 (852) 2730 0273 (香港) 或 (853) 2873 7373 (澳门) 与我们的客户服务代表联络。  
For further enquiries, please contact our Customer Service Hotline at (852) 2730 0273 (Hong Kong) or (853) 2873 7373 (Macau).

整车直达

FTL Direct Delivery

配备不同车型的整车物流服务。  
A full truckload logistic service with different truck size available.

车型 Type of Local Truck	香港 Hong Kong	中国大陆 (深圳、东莞、广州、佛山) Shenzhen, Dongguan, Guangzhou, Foshan
5.5吨车 5.5 Ton	1,000/程 per trip	请向所属顺丰销售人员或致电 (852) 2730 0273 向客服部代表查询。 Please contact your SF Express sales representative or our Customer Service Hotline at (852) 2730 0273 (Hong Kong).
9吨车 9 Ton	1,600/程 per trip	
16吨车 16 Ton	2,400/程 per trip	
建议最低重量 Minimum Weight	200公斤(kg)	

备注:

- Remarks:
- 快件以1kg为计算单位，不足1kg者，小数字部份会进位到下一个1kg为计算标准。  
Shipments are calculated in 1kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest kg.
  - 快件重量计算方式为实际重量或材积重量，取较重者，材积重量计算公式为：长x阔x高(cm) / 6000。  
The chargeable weight (kg) of a shipment is determined by the actual gross weight or the volumetric weight (L x W x H (cm) ÷ 6,000), whichever is the greater.
  - 整车直达所使用的货车，即使同一车型，不同车斗的内部尺寸及实际载货量均有差异。  
For the trucks used in FTL Direct Delivery service, even the same model, there might be some differences in interanal dimension and actual cargo load.
  - 以上价格不包括燃油附加费、特殊入仓服务费及其他特殊处理费，燃油附加费以顺丰速运官网最新公布为准。  
The above rates do not include Fuel Surcharge, Special Warehousing Service Charge and other special handling fees if applicable. The percentage of Fuel Surcharge as published in S.F. Express website shall prevail.
  - 如快件未能在指定时间内完成提取，或需支付丰管家/货物保管附加费；有关收费以收件地区之顺丰速运官网最新公布为准。  
SF Retention / Shipment Storage Service Fee will be applied for late pick up of shipments. The relevant fees as published in S.F. Express website of the shipment's destination shall prevail.
  - 客户须承担因快件产生的相应税项。  
Customers are liable for any duties and taxes that shipment may incur.
  - 顺丰速运保留随时修改此价目表、终止服务及修改有关条款之权利，而无需另行通知。  
S.F. Express reserves the right at any time to amend, modify or discontinue the services, tariffs and applicable terms and conditions without prior notice.
  - 如有任何查询，请致电 (852) 2730 0273 (香港) 或 (853) 2873 7373 (澳门) 与我们的客户服务代表联络。  
For further enquiries, please contact our Customer Service Hotline at (852) 2730 0273 (Hong Kong) or (853) 2873 7373 (Macau).